
Protokół Nr 20/12
z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska

i Porządku Publicznego.
w dniu 19 listopada 2012 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 13.00, zakończono o 15.30
Przewodniczył: Antoni Czaplejewicz - Przewodniczący Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska- Biuro Obsługi Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,
4. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i kierunków

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sokółka.
5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały XXXV/246/12 Rady Miejskiej w Sokółce z

dnia 26 października 2012 r. w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Sokółka w granicach
administracyjnych i części obszaru gminy Sokółka.

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Sokółka w granicach administracyjnych i części obszaru gminy
Sokółka

7. Projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie
Gminy Sokółka,

8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Gminy
Sokółka na lata 2013-2017.

9. Wolne wnioski.

Ad. l
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad.
Komisja postanowiła zmienić kolejność omawianych punktów ze względu na obecność firmy
Adampol, która chciała by przedstawić swoją ofertę.

Ad.2
Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń.
Protokół z posiedzenia Komisj i z dnia 19 października 2012 r.
Komisja 3 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła jednogłośnie w/w protokół.
Protokół z posiedzenia Komisji z dnia 24 października 2012 r.
Komisja przyjęła jednogłośnie w/w protokół.



Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego Gminy Sokółka projekt uchwały przedstawił Zastępca
Burmistrza Piotr Bujwicki.

Firmę Adampol oraz koncepcję budowy intermodalnego terminala przeładunkowego w
Kundzinie, przedstawił Pan mecenas Jerzy Szaciłowski, Pani Dyrektor działu handlowego,
Pan Waldemar Bogusz, Pan Antoni Makarewicz architekt oraz Pan Bartosz Skrzycki.
Przewodniczący Komisji A.Czaplejewicz zapytał jaka jest planowana przepustowość przez
terminal w Kundzinie.
Dyrektor wyjaśnił, że będzie to ok. 3 pociągi z kontenerami i 4 z samochodami w ciągu
tygodnia. Rodzinie to wyjdzie ok. 20 tys. samochodów i 8 tys. kontenerów.
Radny P.Kułakowski zapytał czy auta tez przyjadą na pociągach?
Dyrektor wyjaśnił, ze celem firmy jest nie zwiększanie ruchu drogowego, innowacyjność
systemu Modalor polega właśnie na tym, że naczepy same ładują się na pociągi.
Radny P.Kułakowski zwrócił uwagę że zostanie zwiększony ruch pociągów co będzie
utrudnieniem dla mieszkańców poruszających się w stronę Os. Zielonego. Czy nie myśleliście
o pomocy przy budowie wiaduktu przez tą cześć miasta.
Dyrektor odpowiedział, że firma jest otwarta na rozmowy.
Radni dyskutowali również na temat zatrudniania pracowników z terenu gminy oraz
lokalnych firm które mogły by pomóc przy budowie terminala.
Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że wcześniej były założenia o utworzeniu tam terenów
rekreacyjno-turystycznych, czekaliśmy na oferty przez 5 lat i nic. Pojawiła się ta firma która
chce zainwestować potężny kapitał. Teren dla tej firmy jest bardzo atrakcyjny. Decyzja
należy do radnych czy czekamy na kolejna firmę kolejne 5 lat czy zmieniamy studium. Takiej
inwestycji na terenie gminy jeszcze nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywna do projektu uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości
przedstawił Burmistrz Stanisław Małachwiej .
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały
Komisja 2 głosami "za" przy 2 "przeciw" wydała opinię pozytywna do projektu uchwały.

Ad.5
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały XXXV/246/12 Rady Miejskiej w Sokółce z dnia
26 października 2012 r. w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Sokółka w granicach administracyjnych i części
obszaru gminy Sokółka przedstawił Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki.
Radny P.Kułakowski zapytał dlaczego nie staramy się wyprowadzić dużych sklepów poza
miasto.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że nie wiemy na jaki cel zostanie przeznaczony ten
teren, zwiększenie tego kwartału było wynikiem analizy przeprowadzonej przez Komisję
Urbanistyczną·
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały
Komisja 1 głosami "za" przy 1"przeciw" i 2 "wstrzymujących się" nie wydała opinii
odnośnie projektu uchwały.



Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
miasta Sokółka w granicach administracyjnych i części obszaru gminy Sokółka przedstawił
Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywna do projektu uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy
Sokółka przedstawił Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki.
Pan Janusz Sawicki zgłosił uwagę że w ramach autopoprawki dopiszemy o lekach w § 9 pkt.8
Swoje uwagi zgłosił Pan Szwaczko Prezes zza Euro Sokółka
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały
Komisjajednogłośnie wydała opinię pozytywna do projektu uchwały.

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Gminy
Sokółka na lata 2013-2017 przedstawił Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki.
Radny S.Sawicki zwrócił uwagę ze nie ma inwestycji budowy miniobwodnicy ul. Nowa oraz
inwestycja uli Skłodowskiej jest przesunięta na 2014 r.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że był osobiście autorem tego wniosku złożonego do
WPI nie wiem, dlaczego został tak nisko oceniony. W 2013 r. inwestycje są
podporządkowane pod środki unijne. A dokument WPI jest dokumentem pomocniczym do
opracowywania budżetu.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały
Komisjajednogłośnie wydała opinię pozytywna do projektu uchwały.

Ad.9
Wolne wnioski.
Podczas wolnych wniosków Komisja dyskutowała na temat wniosku Komisji Rewizyjnej
która postanowiła przekazać skargę mieszkańców Os.Buchwałowa dla Komisji Infrastruktury
w celu zajęcia się w temacie zanieczyszczenia środowiska.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Antoni Czaplejewicz


